

GERMAN CLASSES 2015

DEUTSCH LERNEN IN DÜSSELDORF



SPRACHCAFFEE
sprachschule



www.sprachcaffe-duesseldorf.de

telc
LANGUAGE TESTS

TestDaF
Test Deutsch als Fremdsprache

DSH
Deutsche Sprachprüfung für den
Hochschulzugang



SPRACHCAFFE ist seit 1990 eine der führenden Sprachschulen in Europa. Wir bieten neben Sprachkursen für Privatpersonen und Firmen auch Sprachreisen in 12 verschiedene Länder an. Erleben Sie mit uns die Sprachen der Welt und genießen Sie ein effizientes Lernen mit Spaß in Düsseldorf!

Unsere Schule befindet sich in zentraler und ruhiger Lage, in der Nähe der Düsseldorfer Altstadt und des Rheins. Die Räume des Sprachcaffe sind hell und modern eingerichtet, mit Rezeption, E-Learning Center, einer Cafeteria und kostenlosem WLAN.



SPRACHCAFFE has been one of Europe's leading language schools for more than 20 years. We not only offer language courses to private individuals and companies in Düsseldorf, but we also arrange language study tours abroad in 12 different countries.

Experience the languages of the world with us and enjoy learning efficiently while having fun!

Sprachcaffe Düsseldorf is located centrally in a quiet setting, close to the Old Town and the Rhine promenade. Our school is equipped with modern and brightly lit classrooms, reception, E-Learning Center, cafeteria and free Wi-Fi.



WAS WIR BIETEN

Spaß am Lernen ist wesentlicher Bestandteil unseres Konzeptes. Deshalb gestalten unsere erfahrenen und ausschließlich muttersprachlichen Trainer den Unterricht lebendig und kommunikativ. Wir bieten Intensivkurse, Einzelunterricht, Abendkurse, Workshops für Deutsch im Geschäftsleben sowie Deutschkurse für Mediziner und Pflegekräfte. Wir sind anerkanntes Prüfungszentrum und bereiten auf DSH, TestDaF und alle telc-Prüfungen vor.



Wir freuen uns auf Sie!



WHAT WE OFFER

The element of enjoyment is an essential part of our learning concept. All of our teachers are qualified native speakers and conduct their lessons communicative and with enthusiasm. We offer intensive courses, one to one courses, evening classes, workshops for German in Business Life, as well as intensive courses for doctors and nursing staff. We are an official Test Center and our long-term courses can prepare students for a range of examinations, including the DSH test, TestDaF and a wide variety of telc examinations.



We look forward to meeting you!

DÜSSELDORF ist Universitätsstadt und mit seinen 600 000 Einwohnern Landeshauptstadt von Nordrhein-Westfalen. Sie ist berühmt für ihre Altstadt und für die Königsallee mit ihren luxuriösen Geschäften. An der kilometerlangen Rheinpromenade können Sie bis zum avantgardistischen Medienhafen bummeln oder eines der zahlreichen Museen besuchen. Wer den Sport liebt: Beim Fußball der Fortuna Düsseldorf oder Eishockey der DEG kommt garantiert gute Stimmung auf.



DÜSSELDORF is a university town and with its 600 000 inhabitants the capital of North Rhine-Westphalia. The city is famous for its Old Town and the Königsallee with its luxurious boutiques. You can enjoy the atmosphere along the Rhine promenade and walk to the vanguard Media Harbour or visit one of the several museums in town. If you are interested in sports: Fun is guaranteed while watching a Fortuna Düsseldorf football match or a DEG ice hockey game!



FREIZEIT

Wir bieten ein breites Spektrum von kulturellen und Freizeitaktivitäten an. Dazu gehören Ausflüge nach Köln, nach Essen zum UNESCO-Weltkulturerbe Zollverein, Bootsfahrten auf dem Rhein, Besuche spannender Kulturstätten wie das Neanderthal Museum und Goethe Museum und vieler anderer faszinierender Sehenswürdigkeiten in der Umgebung von Düsseldorf. Außerdem bieten wir Wochenendtrips nach Berlin an.



LEISURE TIME

During the year we offer a wide range of cultural and leisure activities. These include excursions to Cologne, to the Zollverein World Heritage in Essen, boat tours on the Rhine, visits to exciting cultural venues such as the Neanderthal Museum and the Goethe Museum and many other fascinating tourist attractions in Düsseldorf and surrounding areas. Additionally, we occasionally offer weekend-trips to Berlin.



DEUTSCH INTENSIVKURSE

Unsere Intensivkurse in kleinen Gruppen von 6 -12 Personen starten jeden Montag. Sie können entweder mit 4 Unterrichtsstunden (à 45 Minuten) als Standardkurs von 09:00 bis 12:15 Uhr gebucht werden oder als Intensivkurs von 09:00 bis 14:00 Uhr mit 6 Unterrichtsstunden pro Tag.



GERMAN INTENSIVE COURSE

It is possible to join one of our small group intensive courses with 6 to 12 students every Monday. You can book a standard-intensive course with 4 course hours (45 minutes each) from 09:00 am till 12:15 pm or an intensive course with 6 course hours from 09:00 am till 02:00 pm with 6 lessons per day.



UNTERRICHTSGEBÜHR

Preis in EUR pro Woche + Anmeldegebühr: 60,- €	1 - 8 Wochen	9+ Wochen
Standard Kurs 20 Ustd. in der Woche/ 6-12 Teilnehmer	130,- €	100,- €
Intensivkurs 30 Ustd. in der Woche/ 6-12 Teilnehmer	200,- €	170,- €

TUITION

Prices per week in EUR + Registration Fee: 60,- €	1 - 8 weeks	9+ weeks
Standard Course 20 lessons per week/ 6-12 students per class	130,- €	100,- €
Intensive Course 30 lessons per week/ 6-12 students per class	200,- €	170,- €



KURSBEGINN 2015 Ankunft So., Kursbeginn Mo., Abreise Sa.

JANUAR 15				FEBRUAR 15				MÄRZ 15				APRIL 15			
05	12	19	26	02	09	16	23	02	09	16	23	30	13	20	27

MAI 15			JUNI 15			JULI 15			AUGUST 15							
04	11	18	01	08	15	22	29	06	13	20	27	03	10	17	24	31

SEPTEMBER 15				OKTOBER 15				NOVEMBER 15				DEZ 15		
07	14	21	28	05	12	19	26	02	09	16	23	30	07	14

Courses start every Monday except beginners.

COURSE STARTING DATES 2015 Arrival Sun., courses start Mon., departure Sat.

JANUAR 15				FEBRUAR 15				MARCH 15				APRIL 15			
05	12	19	26	02	09	16	23	02	09	16	23	30	13	20	27

MAY 15			JUNE 15			JULY 15			AUGUST 15							
04	11	18	01	08	15	22	29	06	13	20	27	03	10	17	24	31

SEPTEMBER 15				OCTOBER 15				NOVEMBER 15				DEC 15		
07	14	21	28	05	12	19	26	02	09	16	23	30	07	14

Anreise sonntags, Kurse starten montags, Abreise samstags
Fett = auch für Anfänger geeignet

Unsere Schule ist an folgenden Feiertagen geschlossen 2015: 01.01., 02.01., 03.04., 06.04., 01.05., 14.05., 25.05., 04.06., 03.10., 21.12.2015 bis 03.01.2016.

Arrival Sunday, courses start Monday, departure Saturday
Bold = suitable for complete beginners

The school will be closed on following public holidays 2015: 01.01., 02.01., 03.04., 06.04., 01.05., 14.05., 25.05., 04.06., 03.10., 21.12.2015 to 03.01.2016.

ABENDKURSE

Regelmäßige Kurse, die über einen längeren Zeitraum laufen. Diese Kontinuität ist besonders effektiv zum Erlernen und Vertiefen einer Fremdsprache.

Kleingruppen mit 4-10 Personen.

Kursdauer: 3, 6 oder 9 Monate. Lehrmaterial und ein internes Abschlussdiplom sind inklusive.



UNTERRICHTSZEITEN: 16 Ustd./MONAT	KURSDAUER	PREIS PRO MONAT
Zweimal pro Woche 2 Unterrichtsstunden. MO, MI oder DI, DO 17:30 - 19:00 Uhr, 19:00 - 20:30 Uhr oder 20:30 - 22:00 Uhr	3 Monate	€ 140
	6 Monate	€ 120
	9 Monate	€ 110



WORKSHOPS

In diesen 4-stündigen Workshops lernen Sie den sicheren Umgang mit deutschen Gesprächspartnern.

Schwerpunkte sind: Interkulturelle Kommunikation, Tabuthemen, Umgang mit Terminen, Aufbau von Emails und Korrespondenz.



ab 39,- €

WORKSHOP	TERMIN	UHRZEIT
Deutsch im Geschäftsleben		
B1-B2	Mi. 18.02.2015	18:00 - 21:15 Uhr
B1-B2	Sa. 21.02.2015	10:00 - 13:15 Uhr
B1-B2	Mi. 04.11.2015	18:00 - 21:15 Uhr
B1-B2	Sa. 07.11.2015	10:00 - 13:15 Uhr
A2-B1	Mi. 15.07.2015	18:00 - 21:15 Uhr
A2-B1	Mi. 12.08.2015	18:00 - 21:15 Uhr
A2-B1	Sa. 21.11.2015	10:00 - 13:15 Uhr

EVENING CLASSES

Regular courses that run continuously for several months – a highly effective way of learning a language.

Small groups with 4 to 10 students.

This class runs for 3, 6 or 9 months.

Class materials and certificate are included.



TIMETABLE: 16 LESSONS PER MONTH	COURSE DURATION	PRICE PER MONTH
Twice a week 2 tuition hours. MO, WED or TUE, THU 05:30 pm - 07:00 pm, 07:00 pm - 08:30 pm or 08:30 pm - 10:00 pm	3 months	€ 140
	6 months	€ 120
	9 months	€ 110



WORKSHOPS

During the 4-hour workshop you learn the proper way to interact with German business partners. The topics include: Intercultural communication, taboo topics, handling appointments, responding to email correspondence and how to manage difficult topics.



from 39,- €

WORKSHOP	DATE	TIME
Business German		
B1-B2	Wed. 18.02.2015	06:00 pm - 09:15 pm
B1-B2	Sat. 21.02.2015	10:00 am - 01:15 pm
B1-B2	Wed. 04.11.2015	06:00 pm - 09:15 pm
B1-B2	Sat. 07.11.2015	10:00 am - 01:15 pm
A2-B1	Wed. 15.07.2015	06:00 pm - 09:15 pm
A2-B1	Wed. 12.08.2015	06:00 pm - 09:15 pm
A2-B1	Sat. 21.11.2015	10:00 am - 01:15 pm

DEUTSCH FÜR MEDIZINER

Dieser Kurs richtet sich an Mediziner mit fortgeschrittenen Deutschkenntnissen (Sprachlevel ab B2). Trainiert werden medizinisches Fachvokabular, Erheben von Anamnesen, Erstellen von Arztbriefen. Dauer: 2 Wochen.

Nach 40 Unterrichtsstunden können Sie den Kurs mit der telc Deutsch B2-C1 Medizin Prüfung abschließen.



PRÜFUNGSVORBEREITUNG: UNTERRICHTSZEITEN:

2 Unterrichtswochen 13:30 - 16:30 Uhr
insg. 40 Unterrichtsstunden

PRÜFUNGSVORBEREITUNG - TERMINE:

Mo. 16.03.2015 - Fr. 27.03.2015

Mo. 14.09.2015 - Fr. 25.09.2015

PREIS: 325,- €

PRÜFUNGSTERMINE:

27.03.2015

25.09.2015

PREIS: 160,- €



DEUTSCH FÜR PFLERGEKRÄFTE

Der Kurs wendet sich an Pflegekräfte in der Alten- und Krankenpflege und bietet die Möglichkeit, nach zwei Unterrichtswochen die von vielen Arbeitgebern geforderte telc Deutsch B1-B2 Pflege-Prüfung abzulegen.



PRÜFUNGSVORBEREITUNG: UNTERRICHTSZEITEN:

2 Unterrichtswochen 09:00 - 12:15 Uhr
insg. 40 Unterrichtsstunden

PRÜFUNGSVORBEREITUNG - TERMINE:

Mo. 13.04.2015 - Fr. 24.04.2015

Mo. 19.10.2015 - Fr. 30.10.2015

PREIS: 325,- €

PRÜFUNGSTERMINE:

24.04.2015

30.10.2015

PREIS: 150,- €

GERMAN FOR DOCTORS

This course is directed at physicians with advanced German knowledge (at least a B2 level). Topics are: medical terminology, medical history taking and writing a discharge letter. Duration: 2 weeks. After 40 course hours, you can complete the course with the German telc B2-C1 Medicine exam.



EXAM PREPARATION:

2 teaching weeks
total. 40 lesson hours

EXAM PREPARATION-DATES

Mo. 16.03.2015 - Fr. 27.03.2015

Mo. 14.09.2015 - Fr. 25.09.2015

EXAM DATE:

27.03.2015

25.09.2015

COURSE TIME:

01:30 pm - 04:30 pm

PRICE: 325,- €

EXAM FEE: 160,- €



GERMAN FOR NURSING STAFF

This course is for those who are in a profession of geriatric care and nursing and need to prove their language skills are at a B1 or B2 level. After 2 weeks of lessons, you can finish with the German telc B1-B2 for the nursing staff.



EXAM PREPARATION:

2 teaching weeks
total. 40 lesson hours

EXAM PREPARATION-DATES

Mo. 13.04.2015 - Fr. 24.04.2015

Mo. 19.10.2015 - Fr. 30.10.2015

EXAM DATE:

24.04.2015

30.10.2015

COURSE TIME:

09:00 am - 12:15 pm

PRICE: 325,- €

EXAM FEE: 150,- €

DEUTSCH telc

Die Prüfung zum „Zertifikat Deutsch“ (telc B1) gilt als notwendiger Nachweis zur Erlangung der deutschen Staatsbürgerschaft.

ZERTIFIKAT DEUTSCH

Mit dem „Zertifikat Deutsch“ können Sie nachweisen, dass Sie Ihre Deutschkenntnisse in alltäglichen Situationen und auch im vertrauten beruflichen Umfeld einsetzen können.

HOCHSCHULZUGANG

Eine wachsende Zahl von Hochschulen und Fachhochschulen akzeptiert ein telc-Zertifikat in Deutsch, Englisch, Französisch oder Spanisch als Nachweis ausreichender Sprachkenntnisse. telc-Zertifikate erleichtern dort den Hochschulzugang.



telc
LANGUAGE TESTS

GERMAN telc

The European Language Certificate (telc) is internationally known and extremely reputable. Applicants have to pass the B1 certification examination „Zertifikat Deutsch“ (telc B1) in order to obtain German citizenship.

ZERTIFIKAT DEUTSCH

„Zertifikat Deutsch“, it proves that one has the basic knowledge of the German language which enables one to cope with everyday situations, as well as circumstances dealing with the professional world.

UNIVERSITIES

The number of universities which accept the telc certificate in German, English, French or Spanish as a proof of sufficient language knowledge is growing. Moreover, telc certificates make it easier to get accepted into one of these universities.



telc-PRÜFUNGEN IM FACHBEREICH DEUTSCH

Im Sprachcafé werden folgende Prüfungen regelmäßig angeboten:

- A1** – Start Deutsch Prüfung
- A2** – Grundstufenprüfung
- B1** – Prüfung zum Zertifikat Deutsch (Grundstufenabschluss)
- B2** – Mittelstufenprüfung
- C1** – Prüfung (Mittelstufenabschluss)

Zu jedem Prüfungstermin werden zwei Vorbereitungskurse angeboten, die jeweils 40 Unterrichtsstunden umfassen: zweiwöchiger Kurs, Mo.- Fr., 09:00 - 12:15 Uhr (Start: ca. 2 Wo. vor der Prüfung)

Prüfungsbestandteile

- Mündlicher Teil
- Schriftlicher Teil

Prüfungsvoraussetzungen

- Für den Vorbereitungskurs zur B1 Prüfung mindestens A2
- Für den Vorbereitungskurs zur C1 Prüfung mindestens abgeschlossenes Niveau B2



SPRACHCAFFÉ PREPARES FOR THE FOLLOWING GERMAN EXAMINATIONS:

- A1** – Beginner level examination
- A2** – Basic level examination
- B1** – Examination for a certificate in German (completion of basic level)
- B2** – Intermediate level examination
- C1** – Examination (completion of intermediate level)

There will be preparatory classes for each date of examination. Each of them includes 40 lessons: 2 weeks course, Mon. – Fr. 09:00 am - 12:15 pm (Beginning approx. 2 weeks before examination)

Exam parts:

- Written exam
- Oral exam

Exam requirements:

- For the preparatory class for the B1 examination: At least a completed Level A2
- For the preparatory class for the C1 examination: At least a completed Level B2



telc EXAM DATE/PRÜFUNGSTERMINE

telc EXAMS		telc PRÜFUNGEN	
PRÜFUNG	PRÜFUNGSTERMIN	PRÜFUNGSGEBÜHR	ANMELDESCHLUSS
EXAM	EXAM DATE	EXAM PRICE	REGISTER
A1	06.02.2015	50,- €	05.01.2015
A1	08.05.2015	50,- €	02.04.2015
A1	07.08.2015	50,- €	06.07.2015
A1	05.11.2015	50,- €	02.10.2015
A2	13.02.2015	90,- €	12.01.2015
A2	08.05.2015	90,- €	02.04.2015
A2	14.08.2015	90,- €	13.07.2015
A2	13.11.2015	90,- €	12.10.2015
B1-ZD	23.01.2015	(EXT.110 €) 100,- € !	18.12.2014
B1-ZD	20.03.2015	(EXT.110 €) 100,- € !	18.02.2015
B1-ZD	22.05.2015	(EXT.110 €) 100,- € !	17.04.2015
B1-ZD	17.07.2015	(EXT.110 €) 100,- € !	15.06.2015
B1-ZD	18.09.2015	(EXT.110 €) 100,- € !	14.08.2015
B1-ZD	20.11.2015	(EXT.110 €) 100,- € !	16.10.2015
B2	20.02.2015	(EXT.120 €) 110,- € !	16.01.2015
B2	15.05.2015	(EXT.120 €) 110,- € !	13.04.2015
B2	21.08.2015	(EXT.120 €) 110,- € !	20.07.2015
B2	27.11.2015	(EXT.120 €) 110,- € !	23.10.2015
C1	27.02.2015	150,- €	26.01.2015
C1	12.06.2015	150,- €	08.05.2015
C1	28.08.2015	150,- €	27.07.2015
C1	04.12.2015	150,- €	05.11.2015

PRICE FOR INTERNAL STUDENTS ! PREIS FÜR INTERNE TEILNEHMER

TestDaF-KURS

Sie wollen an einer deutschen Hochschule studieren, verfügen über Sprachkenntnisse auf B1+ oder B2 Level und möchten sich auf die TestDaF-Prüfung vorbereiten?

Unsere TestDaF-Vorbereitungskurse (6 bis 12 Teilnehmer) finden täglich von 09:00 bis 12:15 Uhr statt und bereiten Sie in 8 oder 12 Wochen gezielt auf die TestDaF-Prüfung vor. Bei höherem Sprachniveau können Sie jederzeit auch später in den Kurs einsteigen, mind. aber 2 Wochen vor der Prüfung. Die Prüfungsvorbereitung ist auch als Einzelunterricht möglich.

*Bei weniger als 6 Teilnehmern behalten wir uns vor, die Unterrichtszeit der Teilnehmerzahl anzupassen



PRÜFUNGSVORBEREITUNG PREPARATION COURSES	
8 Wochen/weeks	12 Wochen/weeks
23.02.2015	26.01.2015
13.04.2015	16.03.2015
18.05.2015	20.04.2015
13.07.2015	15.06.2015
21.09.2015	24.08.2015

Preis für 160 Ustd.: 1.040 Euro
Our price for 160 hours: 1.040 Euro

Preis für 240 Ustd.: 1.440 Euro
Our price for 240 hours: 1.440 Euro

(+ 60 Euro Registration Fee)

TestDaF-PRÜFUNGSTERMINE WELTWEIT: TestDaF-EXAMINATION DATES WORLDWIDE:
22.04.2015, 09.06.2015, 15.07.2015, 10.09.2015, 19.11.2015



DSH - KURS

Der DSH-Standardkurs bereitet Sie in 8 oder 12 Wochen (ab Sprachlevel B1, mind. 2 Wochen) gezielt auf die DSH-Prüfung an der Universität vor. Auch als Einzelunterricht möglich.



DSH - COURSE

The DSH-standard course will prepare you within 8 or 12 weeks (from level B1, minimum 2 weeks) for the DSH examination at the university. We also offer this preparation course as one-to-one lessons.



TestDaF-COURSE

Have you already reached German at B1+ or B2 level, intend to study at a German university and want to get ready for the TestDaF examination?

Our TestDaF-preparation courses (6 to 12 students*) start daily from 09:00 till 12:15 am and prepare you within 8 or 12 weeks for the TestDaF exam. If your German knowledge is advanced, you can join the course anytime, at least 2 weeks before the exam date. TestDaF preparation is also available as an one-to-one course.

*In case of less than 6 students the lessons will be shortened.



UNTERKUNFT

In unseren Apartments können Einzelzimmer (EZ), Doppelzimmer (DZ) oder Dreibettzimmer (3R) gebucht werden. Das Bad und die komplett ausgestattete Küche werden gemeinsam genutzt. Die Unterbringung in Familien erfolgt im Einzelzimmer mit Frühstück (ÜF) oder Halbpension (HP), Hotel auf Anfrage.



UNTERKUNFT		Saison A	Saison B	Saison C
Preis in EUR pro Woche + Vermittlungsgebühr: 80,-€		Okt 04 - Mär 28	Mär 29 - Jun 20 Aug 23 - Okt 03	Jun 21 - Aug 22
Standard 3er Apartment	3R	90,- €	115,- €	140,- €
Standard Apartment	DZ	130,- €	155,- €	180,- €
Standard Apartment	EZ	200,- €	225,- €	250,- €
Comfort Apartment	DR	160,- €	185,- €	210,- €
Comfort Apartment	EZ	230,- €	255,- €	280,- €
Familie / ÜF	EZ	190,- €	215,- €	240,- €
Familie / HP	EZ	250,- €	275,- €	300,- €
Hotel / ÜF	EZ	auf Anfrage		

ACCOMMODATION

Students can book single rooms (SR), double rooms (DR) or tripple rooms (TR) in our apartments where they share a bathroom and a fully equipped kitchen. Accommodation with host families can take the form of either single room with breakfast (B&B) or half board (HB). Hotel on request.



ACCOMMODATION		Saison A	Saison B	Saison C
Prices in EUR per week + Placement fee: 80,-€		Okt 04 - Mar 28	Mar 29 - Jun 20 Aug 23 - Oct 03	Jun 21 - Aug 22
Standard tripple Apartment	TR	90,- €	115,- €	140,- €
Standard Apartment	DR	130,- €	155,- €	180,- €
Standard Apartment	SR	200,- €	225,- €	250,- €
Comfort Apartment	DR	160,- €	185,- €	210,- €
Comfort Apartment	SR	230,- €	255,- €	280,- €
Family BB	SR	190,- €	215,- €	240,- €
Family HB	SR	250,- €	275,- €	300,- €
Hotel BB	SR	on request		

UNIVERSITY PATHWAYS

Die **Deutsch-Sprachkurse** zur Vorbereitung auf das Studium in Deutschland. Wir unterstützen Sie außerdem beim Visum-Antrag, bei der Auswahl und Bewerbung an der Universität, ggf. Einschreibung in einem Studienkolleg und Vorbereitung der Feststellungsprüfung. 20 Stunden Präsenzunterricht Deutsch + 5 Ustd. Beratung, Betreuung und Online Training. Kursdauer je nach Vorkenntnissen.

Fragen Sie nach unserem Angebot!

GoAcademy!



UNIVERSITY PATHWAYS

Get prepared for university studies in Germany. This course includes German classes for exam preparation in DSH / Test-DaF / telc according to university requirements, counseling and support for enrollment at university, visa requirements and support in daily life situations. 20 lessons German preparation class + 5 lessons counseling and online training.

Course duration according to German knowledge and study requirements.

Get a quote!

GoAcademy!



UNTERRICHTSGEBÜHR

Preis in EUR pro Woche + Einschreibgebühr: 240,- €

GoAcademy! / University Pathways

25 Ustd. in der Woche, 6 – 12 TN

Kursgebühr 125 € pro Woche / 9 - 48 Wochen



SONDERPREISE / PRÜFUNGSVORBEREITUNGS- UND LANGZEITKURSE

SPEZIALRATEN UND LAST MINUTE ANgebote auf Anfrage!

Tel. +49 (0) 211 / 68 41 52

Email: german@sprachcaffe-duesseldorf.de

TUITION

Prices per week in EUR + Registration Fee: 240,- €

GoAcademy! / University Pathways

25 lessons per week. 6 – 12 students per class,

Price per week 125 € per week / 9 -48 weeks depending on level and studies

SPECIAL PRICE / EXAM PREPARATION AND LONG TERM COURSES

ASK FOR SPECIAL PRICES AND LAST MINUTE!

Call us Tel. +49 (0) 211 / 68 41 52

mail: german@sprachcaffe-duesseldorf.de



EINZELUNTERRICHT

Beim Einzelunterricht bestimmen Sie die Termine und Inhalte Ihres Unterrichts und können sich gezielt auf bestimmte Situationen wie eine bevorstehende Prüfung oder ein Bewerbungsgespräch vorbereiten.



KENNTNISSTUFE	
A0	Anfänger
A1	Anfänger mit leichten bis guten Vorkenntnissen
A2	
B1	Mittelstufe
B2	Mittelstufe Plus
C1	Fortgeschritten
Wirtschaft	Business



UNTERRICHTSGEBÜHR		
Preis in EUR pro Woche + Anmeldegebühr: 60,- €	1 - 8 Wochen	9+ Wochen
Einzelunterricht 5 Tage pro Woche, 2 Ustd.	400,- €	400,- €

ONE-TO-ONE COURSE

You decide the dates and contents of your lessons and you can systematically prepare for particular situations such as examinations or job interviews.



LEVEL	
A0	Absolute beginner
A1	Elementary Level/ Advanced beginners
A2	
B1	Lower intermediate
B2	Upper intermediate
C1	Advanced
Wirtschaft	Business

TUITION		
Prices per week in EUR + Registration Fee: 60,- €	1 - 8 weeks	9+ weeks
One-to-One Course 5 days/week, 2 lessons daily	400,- €	400,- €

EINSTUFUNGSTEST

Anfänger? Vorkenntnisse? Damit wir Sie in unseren Kursen gezielt fördern können, führen wir vorab mit allen Kursteilnehmern einen Sprachtest durch. Kommen Sie doch einfach mal bei uns im Sprachcafé vorbei und testen Sie kostenlos und unverbindlich Ihre Sprachkenntnisse. Oder machen Sie Ihren Sprachtest gleich unter: www.sprachcafe-duesseldorf.de



PLACEMENT TEST

Beginner? Advanced? To ensure that our courses cater to each student's individual language needs, we ask each course participant to first complete a placement test. Simply visit us here at Sprachcafé and test your language knowledge free of charge and without obligation. If you prefer, you can complete the test online at: www.sprachcafe-duesseldorf.de



LERNEN SIE IM ZENTRUM EUROPAS



WIR SPRECHEN IHRE SPRACHE!

Sie wollen mehr wissen oder haben noch Fragen? Wir helfen Ihnen gerne weiter. Unser SPRACHCAFFE-Team spricht Deutsch, Englisch, Französisch, Spanisch, Japanisch, Italienisch. Rufen Sie uns an oder besuchen Sie uns im Internet: www.sprachcaffe-duesseldorf.de

WE SPEAK YOUR LANGUAGE!

You would like to know more or do you have any questions? We would be delighted to help you. Our SPRACHCAFFE team speaks German, English, French, Spanish, Japanese, Italian.

Call us or visit our website: www.sprachcaffe-duesseldorf.de

Sprachcaffe Düsseldorf

Grafenberger Allee 78-80

40237 Düsseldorf

Tel.: +49 (0) 211 - 68 41 52

Fax: +49 (0) 211 - 68 44 32

info@sprachcaffe-duesseldorf.de

www.sprachcaffe-duesseldorf.de



Follow us on